



DATA-SHEET

SPECIFICATION & DATA SHEET 物质规格数据表		Chemical Analysis: 化学分析	
Product Code: 产品编码	PA0275 1 000 42	Chemical Name: 化学名称	Hexamethylene-1,6-bis(thiosulfate),disodium salt,dihydrate 二水合六亚甲基-1, 6-二硫代硫酸二钠盐
Trade Name: 商品名称	Duralink HTS 抗返原剂	CAS No.: CAS 编号:	5719-73-3
Synonym 同类名称	HTS		

Product Information: 产品资料

***Specification 规格

Appearance (visual inspection): 外观 (目测)	White powder 白色粉末	Assay Content% \geq 纯度% \geq	98
Assay (titration)%min 滴定%	95.0	Additive (%): 附加值:%	1.0 – 2.0
Chloride as NaCl%max \leq 氯化物含量% \leq	0.5	Moisture % 湿度 %	8.5-10.0

***Typical Properties 主要特性

<p>This is a compensatory sulphide fertilizer materials to enhance capability of antireversion, its unique chemical structure that in response to alum rubber large molecules in the chain connecting the sulphur bond between embedded in the six methylene a pliable agglomerate, a "composite" to the structure. The structure may be the key to effectively improve the thermal stability of the glue to the original nature of resistance. In addition enhances the keys to the pliable nature can greatly improve sulphide plastic in a dynamic conditions flexibility can.</p>	<p>本品是一种补偿性硫化助剂,用来提高抗返原性能,其独特的化学结构使其在硫化反应中能够在连接橡胶大分子主链的硫键之间嵌入柔顺的六亚甲基基团,形成“复合”的交联结构。这种结构可有效改善交联键的热稳定性,使胶料的抗返原性提高。此外还能提高交联键的柔顺性,能够大大改善硫化胶在动态条件下的屈挠性能。</p>
---	---

***Recommended Applications 应用推荐

<p>As NR,IR,NBR and secondary cure stabilizer of their mixed micelle,as adhesive additive when adhere with brassed steel wire cord.</p>	<p>用作 NR、IR、NBR 及它们的共混胶的二次硫化稳定剂和与镀黄铜钢丝进行粘接时作为粘结添加剂。</p>
---	---

***Handling and Storage recommendations

<p>Avoid contact with eyes, skin, and clothing. Avoid ingestion and inhalation. Store in a cool, dry place. Keep container closed when not in use.</p>	<p>避免与眼睛、皮肤和衣物接触。避免摄取或吸入。储存在阴凉干燥处。产品不用是应密封。</p>
--	---

***Package 包装

<p>Bag: 25kg/bag 包装: 25kg/bag</p>	<p>Pallet(1.1*1.1*0.1): 600KG/Pallet 托盘(1.1*1.1*0.1): 600KG/托</p>
---------------------------------------	---